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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 16. 06. 2022 

Naš znak: 03201-0024/2018-2022-5 
 

ZAPISNIK 

 

24. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 16. 06. 2022 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Franc Galin, Tadej Černevšek, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Franc Ugovšek, Tevž 

Jože, Robert Bevc in Ana Kerznar. 

 

Opravičeno odsotni: Bernarda Ugovšek in Urška Petek.  

 

Ostali prisotni:  

Irena Vodušek- predsednica nadzornega odbora občine, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave 

Zdenko Purnat ter sodelavca občinske uprave Blaž Purnat in Liza Zavolovšek. 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Liza Zavolovšek. 

 

Za 24. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnikov 23. redne seje OS z dne 21. aprila 2022 in 6. dopisne seje OS z 

dne 10. maja 2022 

4. Odlok o 1. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2022 

5. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2023 – I. obravnava 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Frana Kocbeka Gornji Grad 

7. Vprašanja in pobude 

8. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 8 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad.  

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložena zapisnika 23. redne seje in 6. dopisne seje svetniki niso imeli pripomb. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnika 23. redne seje in 6. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Sodelavec občinske uprave Blaž Purnat je na kratko predstavil poudarke 1. rebalansa za leto 2022. Pri 

prihodkovnemu delu ni bilo večjih popravkov.  Pri načrtovanju planskih vrednosti odhodkov pa smo 

se oprli na dosedanjo realizacijo in realizacijo zaključnega računa predhodnega leta. Številna področja 

programske klasifikacije zato povečujemo, četudi ni nujno, da bodo porabe tako visoke. S tem si le 

zagotovimo zadostna sredstva in da ne bo potrebno ob koncu leta opraviti preveč prerazporeditev 

znotraj področij porabe.  

Planira se nabava pohištva za prostore v TIC-u in v Šteklu.  

Na področju javnih del pa je bila podpisana pogodba z Varstveno delovnim centrom SAŠA za 

izvajanje javnega dela na področju sociale. Del sredstev prispeva Zavoda za zaposlovanje, del pa 

Občina Gornji Grad.  

Povečujemo postavko vzdrževanja gozdnih cest, saj se je v preteklih letih pokazalo, da dosedanja 

planirana sredstva niso zadostovala glede na potrebe na terenu, poleg tega se v letu 2022 tudi na 

prihodkovni strani pričakuje več prihodkov. Del sredstev je sofinanciran s strani Ministrstva za 

kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano.  

V sklopu tekočega vzdrževanja občinskih cest bodo sanirane ceste v Delcah, na Tlaki, v Prekštanu in v 

Podsmrečju. Sredstva se prerazporejajo iz planiranih sredstev za obvoznico, katere financiranje se bo 

začelo v prihodnjem letu.  

Pri cestni razsvetljavi se planira še obnova razsvetljave v Bočni in na Tlaki. 

Predvidena so tudi investicijsko vzdrževalna del na različnih odsekih vodovoda Gornji Grad, med 

drugim se planira pričetek del v dolini Kanolščice.  

V letu 2022 se planira nakup naslednjih zemljišč:  

- nakup zemljišča v Gornjem Gradu za namen centralnih dejavnosti (parkirišča itd.),  

- nakup zemljišča za pokopališčem Gornji Grad za zagotovitev možnosti širitve kompleksa 

DEOS, 

- nakup oziroma menjave zemljišč. 

Na področju investicij v športne objekte se planira asfaltiranje igrišč v Gornjem Gradu, ureditev 

sanitarnih prostorov ter ureditev prostorov za strelišče v Bočni.  

V tekočem letu se planirajo naslednje investicije na področju šole: 

- konvekcijska pečica za kuhinjo, 
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- 13 vrat v POŠ Nova Štifta, 

- menjava tal v učilnicah, 

- zatemnitveni roloji v dveh učilnicah v POŠ Bočna, 

- obnova stopnic in nadstreška v POŠ Bočna. 

Skladno z lanskoletno realizacijo in dosedanjo realizacijo povečujemo vrednost postavke Socialnega 

varstva starejših, saj na podlagi odločb plačujemo številnim našim občanom oskrbnine v tovrstnih 

institucijah. 

Pri projektu Mreža brezplačnih e-prevozov se planira investicija postavitve treh polnilnih postaj za 

električna vozila. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se vključili Bevc Robert, Tevž Jože, Mavrič Terezija, Galin Franc 

in Ugovšek Franc.  

Mavrič Terezija je povedala, da je pred sejo občinskega sveta, zasedal tudi Odbor za proračun, kateri 

predlaga občinskemu svetu sklep v potrditev. 

Tevž Jože je vprašal, če je asfaltiranje v Otoku še vedno v planu.  

Župan mu je odgovoril, da so se sredstva, ki so bila prvotno mišljena za izgradnjo gornjegrajske 

obvoznice, sedaj zaradi zamika slednje prerazporedila na obnove drugih cest. Tega je v letošnjem letu 

kar nekaj na novo, zlasti zaradi napeljave optičnega kabla. Glede obvoznice je povedal, da je bil izbran 

izvajalec in bo zadeva tekla naprej. Sredstva pa bodo zagotovljena v proračunu 2023. 

Galin Franc je imel vprašanja glede povečanja sredstev na več proračunskih postavkah. Izpostavil je 

naslednje: nagrade nepoklicnih funkcionarjev in drugi operativni odhodki, članarina mednarodnim 

organizacijam, stroški plačilnega prometa, elektronske storitve, stroški potovanj po tujini, nakup 

pohištva, sofinanciranje dejavnosti občini ožjih delov, vozne ceste – vzdrževanje cest in mreža 

brezplačnih prevozov. 

Sodelavec občinske uprave Purnat Blaž mu je razložil, da je pri večini postavk višina sredstev planska 

vrednost in, da se bo pri realizaciji videlo, da večina teh ni v celoti porabljenih. Povedal je še, da je 

občinska uprava pri izdelavi 1. rebalansa proračuna Občine Gornji Grad za leto 2022 strmela k temu, 

da poskusi čim več predvidevati in posledično drugi rebalans nebi bil potreben. 

Župan je povedal, da je na postavki stroški plačilnega prometa več sredstev, ker ima Občina Gornji 

Grad trenutno več sredstev na računu in ji posledično Banka Slovenije zaračuna večji strošek, ker ima 

pri njej shranjen denar. Pri postavki Nepoklicnih funkcionarjev pa gre za plačilo podžupana. 

Purnat Zdenko in Purnat Blaž sta mu razložila, da je povečanje pri postavkah, kot so elektronske 

storitve, stroški potovanj po tujini, nakup pohištva, na račun potreb TIC-a in promocije naše občine.  

Galin Franc je tu poudaril, da bi želel, da se zadeve, ki se tičejo TIC-a knjižijo na svojo postavko, saj 

bi tako lahko imeli večji pregled nad porabo sredstev za namen turizma in posledično boljšo predstavo 

o posledicah, učinkih porabe teh sredstev. 

Purnat Zdenko je povedal, da gre pri postavki sofinanciranje dejavnosti občin ožjih delov za plače 

dveh sodelavcev občinske uprave, ki se obračunavajo na skupni občinski upravi. Purnat Blaž je 

povedal, da bo dobila Občina Gornji Grad 45% plače javnega uslužbenca v prihodnjem letu 

sofinancirano oziroma vrnjeno.  

V povezavi s postavko voznih cest in vzdrževanje cest je Purnat Zdenko povedal, da so prihodki 

občine iz naslova plačanih pristojbin lastnikov gozdov predvideni za vzdrževanje gozdnih cest. Glede 

na te prihodke in določen znesek, ki ga občina temu doda, izvajalec vzdrževanja gozdnih cest naredi 

plan vzdrževanja gozdnih cest. Galin Franc je poudaril, da bi lahko tudi izvajalec vzdrževanja 

občinskih cest pripravil plan točno na katerih cestah se bo v tekočem letu delalo in kaj. Ugovšek Franc 

je dodal, da so ceste po občini katastrofalne in, da vsak večji naliv povzroči probleme na več cestah. 

Župan je povedal, da je izvajalec za gradnjo optičnega kabla – GVO, d. o. o. zatrdil, da bodo poškodbe 

na cestah, ki jih bodo v sklopu te izgradnje povzročili tudi obnovili. Občina pa se bo morala zraven 

vključili, da se te ceste res dobro popravijo in uredijo. Purnat Zdenko je pri tem dodal, da je bila lani 
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za 600m ceste v Novi Štifti cena 120.000 eur in, da je težko napovedati koliko denarja bo za kaj 

podobnega potrebno sedaj ali v prihodnosti. 

Purnat Blaž je še povedal, da se bodo sredstva na postavki - mreža brezplačnih prevozov namenila za 

postavitev treh novih polnilnih postaj v Gornjem Gradu (pri trafiki, na avtobusni postaji in na 

parkirišču pri zdravstvenem domu). Že obstoječa polnilna postaja pa je pri gasilnem domu v Gornjem 

Gradu. 

 

Seji sta se pridružila Irena Vodušek – predsednica nadzornega sveta Občine Gornji Grad in Franci 

Ugovšek, zato je na seji prisotnih 9 svetnikov. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 

2022. 
 

Občinski svet sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za obdobje 2022-2025. 
  

Občinski svet sprejme spremembo Letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2022. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 8 glasovi »za« in z 1 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Blaž Purnat je povedal, da je še vedno glavni prihodek občine davek iz naslova dohodnine, ki se za 

prihodnje leto nekoliko povečuje. V prihodnjem letu ne bo prihodkov finančne izravnave, bodo pa 

zato prihodki za uravnoteženo razvitost občin nekoliko višji. Oboje prejemamo s strani države.  

Na področju civilne zaščite se planirata dva večja investicijska transferja, in sicer za PGD Nova Štifta 

se planira sofinanciranje nakupa gasilskega tovornega vozila Unimog, odplačilo bi bilo v roku štirih 

let. Za PGD Gornji Grad pa bi se sofinanciral nakup zemljišča v Podsmrečju, kjer se bi v prihodnosti 

postavil novi gasilski dom.  

Sredstva za javni razpis za kmetijstvo in javni razpis za malo gospodarstvo se skladno s predlogom 

občinskega sveta na eni od prejšnjih sej povečujejo na 50.000 EUR.  

Enako kot z letošnjim rebalansom, tudi za drugo leto povečujemo postavko vzdrževanja gozdnih cest.  

Pričakuje se, da se bo z deli na obvoznici pričelo v prihodnjem letu. Trajanje gradnje oziroma 

financiranja investicije bo triletno, kar je prikazano tudi v Načrtu razvojnih programov. 

Za leto 2023 se planira tudi ureditev odseka ceste v Novi Štifti ob kateri bi se zgradil pločnik in 

avtobusno postajališče.   

Planira se izdelava idejnega načrta obnove telovadnice v OŠ Gornji Grad.  

Na področju vzdrževanja pokopališč in mrliških vežic se planira nabava hladilnika za vežico v Bočni 

ter obnova vežice v Gornjem Gradu.   

Na stanovanjskem področju se planira obnova Žehljove hiše v Gornjem Gradu in stanovanj v Bočni.  

Skladno z letnim načrtom razpolaganja z občinskim premoženjem so v planu naslednji nakupi in 

menjave nas zemljišč:  

- zemljišče za širitev čistilne naprave Gornji Grad, 

- zemljišča pred Posojilnico, kjer je park, 

- zelenice v Gornjem Gradu,  

- zemljišča počivališče Zagradišče, 

- zemljišče za zadrževalnik v Podsmrečju. 

Za Zdravstveni dom Nazarje se planira sofinanciranje nakupa medicinske opreme v višini 16.400 EUR 

in nemedicinske opreme v višini 10.000 EUR.   

Planira se ureditev športnega igrišča v Novi Štifti.      

Pri investicijah na šolskem področju se zaenkrat planira financiranje naslednjih investicij: 

- menjava tal v učilnicah, 

- oprema za učilnice (omare, stoli, mize), 
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- klopi, 

- luči v učilnicah. 

Pri projektu Mreža brezplačnih e-prevozov se bo nadaljevalo z zagotavljanjem brezplačnih prevozov 

za občane. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se priključili Mavrič Terezija, Ugovšek Franc in Galin Franc. 

Terezija Mavrič je povedala, da so se člani odbora za proračun strinjali, da je to prva obravnava in 

predlagajo občinskemu svetu tudi ta sklep v potrditev. 

Župan, pove, da bo na drugi obravnavi proračuna občine za leto 2023 amandma in sicer za ureditev 

centra zdravja v Gornjem Gradu.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se o prvi obravnavi proračuna za leto 2023 

opravi javna razprava. 
 

Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Gornji Grad za leto 2023 v prvi obravnavi. 
 

Občinski svet sprejme Kadrovski načrt za leto 2023 in 2024. 
 

Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2023-2026. 
 

Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2023.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Zdenko Purnat je povedal, da gre za manjšo dopolnitev odloka, zato je predlagan sprejem po 

skrajšanem postopku.  

V Uradnem listu RS št. 11/2022 je bil objavljen Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

postopkih za izvrševanje proračuna RS. V 119. a členu je določeno da mora akt o ustanovitvi javnega 

zavoda, ki je posredi proračunski uporabnik in, ki poleg javne službe opravlja tudi prodajo blaga in 

storitev na trgu (tj. tržno dejavnost), vsebovati določbo, da javni zavod prodajo blaga in storitev na 

trgu lahko izvaja le, če bo z izvajanjem te zagotovil najmanj pokritje vseh s to dejavnostjo povezanih 

odhodkov. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se priključila Letonja Peter in Kerznar Ana. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Frana Kocbeka Gornji Grad. 
 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Frana Kocbeka Gornji Grad v prvi obravnavi. 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Frana Kocbeka Gornji Grad v drugi obravnavi.  

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 
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K točki 7) 

Černevšek Tadej je povedal, da je dobil klic o dogajanju na igrišču v Gornjem Gradu pri šoli glede 

katerega bo potrebno ukrepati. 

Letonja Peter je dodal, da bi morali zadevo reševati z upravljalci objekta in na sestanek povabiti 

celoten odbor društva, da bo več ljudi seznanjenih.  

Bevc Robert pa je predlagal, da bi lahko plačali redarstvo, ki bi večkrat preverjala stanje. 

Več svetnikov se strinja, da je potrebno to zadevo čim hitreje urediti, saj je objekt oziroma njegova 

okolica v vsakodnevni rabi otrok.  

Župan je povedal, da je o zadevi obveščen, prav tako pa tudi policija.  

 

Černevšek Tadej je obvestil svetnike in občinsko upravo, da gasilska društva razmišljajo o zamenjavi 

trenutno obstoječega sistema Florjan za obveščanje o intervencijah, zaradi ugodnejše cene in boljše 

ponudbe. 

 

Kerznar Ano je zanimalo za kdaj je načrtovano asfaltiranje ceste v Prekštanu. 

Župan je povedal, da je tu več problemov. Eden je v tem, da asfalterji obljubujejo neke roke, ki jih 

potem ne realizirajo, naslednji je v tem, da poteka izgradnja optičnega kabla po celotni občini in zadnji 

v tem, da je trenutno direktor podjetja Komunala Gornji Grad v bolniški in nimamo točnih podatkov 

kako stvari napredujejo.  

Bevc Roberta je zanimalo kako je s sanacijo struge Bočnice od »strojne ute« do mosta v središču vasi 

Bočna. Povedal je, da si Bočani želijo, da bi se uredilo še teh 200m in bi potem bila struga Bočnice, s 

še nekaj ograje na določenih odsekih, vsa urejena. 

Purnat Zdenko je povedal, da bi bila to 100% investicija občine in bi stala okoli 80.000 eur, zaradi 

poglabljanja struge po celotni tej dolžini. Občina se za to zaenkrat ni odločila. Bodo pa še potekala 

dogovarjanja z Direkcijo za vode, da naroči projekt še potrebnih del ter vključi potrebna dela čim prej 

v plan. 

 

Tevž Jože je vprašal kdaj je v planu asfaltiranje v Otoku.  

Župan mu je odgovoril, da je to v načrtu v jesenskem času. 

 

Mavrič Terezija je dala pobudo, da odbor za gospodarstvo naredi pregled in razdelitev kaj, kje in kako 

se bo obnavljalo, delalo na cestah, da bodo svetniki bolj podrobno obveščeni. 

 

K točki 8) 

Galin Franca je zanimalo kako se odvija zadeva s stanovalci blokov v Novem naselju in njihovimi 

vrtovi. 

Župan je povedal, da ni bilo pritožb in, da bo v kratkem sklican še en sestanek s stanovalci.  

 

Župan je še enkrat posebej povabil svetnike, da se aktivno udeležijo dogajanj ob občinskem prazniku. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

 

Zapisala:                 Župan: 

Liza Zavolovšek, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 



    

 

  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                   Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
 

Datum: 17. 08. 2022 

Naš znak: 03203-0007/2018-2022-3 
 

ZAPISNIK 

7. dopisne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je potekala od torka 16. 

avgusta 2022 od 08.00 ure do 17. avgusta 2022 do 12.00 ure. 

Glasovanje je potekalo elektronsko 

 
Dnevni red: 

1. Potrditev predloga kandidatke za imenovanje predsednice občinske volilne komisije 

 

V skladu z 21. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko dopisna seja opravi, kadar ni pogojev za 

sklic izredne seje sveta. Na dopisni seji ni mogoče odločati o proračunu in zaključnem računu občine, 

o splošnih aktih, s katerimi se v skladu z zakonom predpisujejo občinski davki in druge dajatve ter o 

zadevah, iz katerih izhajajo finančne obveznosti občine. Ker sprejem 1. točke dnevnega reda ne 

predstavlja nič od naštetega je župan Anton Špeh sklical to dopisno sejo. 

 

Dopisna seja je potekala elektronsko od torka 16. avgusta 2022, od 07.00 ure, do srede 17. avgusta do 

12.00 ure. V roku je glasovalo 11 svetnikov. 

 

Za sklep prve točke dnevnega reda je glasovalo 11 članov občinskega sveta, ki so se s predlaganim 

sklepom strinjali.  

Občinski svet sprejme naslednji sklep: 

 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad ugotavlja, da je Milena Cigale nepreklicno 

odstopila s funkcije predsednice občinske volilne komisije za mandatno 

obdobje 2020-2024. 
 

2. Za predsednico občinske volilne komisije se za preostanek mandatne dobe 

imenuje Matejo Oblak. 
 

3. Ta sklep začne veljati s sprejetjem na seji Občinskega sveta Občine Gornji 

Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 11 glasovi »za« in 0 glasovi »proti« 

 

Zapisala:                   Župan: 

Liza Zavolovšek, l. r.                                                          Anton Špeh, l. r. 

 



    

 

  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                   Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
 

Datum: 15. 09. 2022 

Naš znak: 03203-0008/2018-2022-3 
 

ZAPISNIK 

8. dopisne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je potekala od srede 14. 

septembra 2022 od 08.00 ure do četrtka 15. septembra 2022 do 12.00 ure. 

Glasovanje je potekalo elektronsko 

 
Dnevni red: 

1. Potrditev predloga kandidata za imenovanje namestnika predsednice občinske volilne 

komisije 

 

V skladu z 21. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko dopisna seja opravi, kadar ni pogojev za 

sklic izredne seje sveta. Na dopisni seji ni mogoče odločati o proračunu in zaključnem računu občine, 

o splošnih aktih, s katerimi se v skladu z zakonom predpisujejo občinski davki in druge dajatve ter o 

zadevah, iz katerih izhajajo finančne obveznosti občine. Ker sprejem 1. točke dnevnega reda ne 

predstavlja nič od naštetega je župan Anton Špeh sklical to dopisno sejo. 

 

Dopisna seja je potekala elektronsko od srede 14. septembra 2022 od 08.00 ure do četrtka 15. 

septembra 2022 do 12.00 ure. V roku je glasovalo 9 svetnikov. 

 

Za sklep prve točke dnevnega reda je glasovalo 9 članov občinskega sveta, ki so se s predlaganim 

sklepom strinjali.  

Občinski svet sprejme naslednji sklep: 

 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad ugotavlja, da je Tina Pustoslemšek 

nepreklicno odstopila s funkcije namestnice predsednice občinske volilne 

komisije za mandatno obdobje 2020-2024. 
 

2. Za namestnika predsednice občinske volilne komisije se za preostanek 

mandatne dobe imenuje Davorina Tkalčiča. 
 

3. Ta sklep začne veljati s sprejetjem na seji Občinskega sveta Občine Gornji 

Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 9 glasovi »za« in 0 glasovi »proti« 

 

Zapisala:                   Župan: 

Liza Zavolovšek, l. r.                                                          Anton Špeh, l. r. 

 


